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Presiunea publică crește

A fost „capul
răutăților“ și a

ajuns după gratii
Un bărbat din Medgidia, „capul“ răutăților

unei infracțiuni de instigare la incendiu,
plătește acum cu libertatea. Urmare a
cercetărilor în cazul comiterii unei infracțiuni
de instigare la distrugere, polițiștii din cadrul
Poliției municipiului Constanța, au identificat și
reținut un bărbat, de 53 de ani, din municipiul
Medgidia, bănuit de comiterea faptei. Astfel, la
data de 27 ianuarie, pesoana în cauză ar fi

instigat doi bărbați, de 33, respectiv 34 de ani,
din Medgidia, să arunce asupra unei case de
schimb valutar, din municipiu, un recipient cu
combustibil, distrugând acoperișul imobilului.
Polițiștii constănțeni l-au reținut inițial pe
bărbatul în cauză, pe bază de ordonanță
pentru o perioadă de 24 de ore, fiind introdus
în C.R.A.P. al I.P.J. Constanța, iar la data de
13 februarie, acesta a fost prezentat
Judecătoriei Medgidia care a dispus măsura
arestării preventive pe o perioadă de 30 de
zile.

Capul face, capul trage

Un nou protest la
ușa GSP!

Angajații Grup Servicii Petroliere (GSP,
condus de nimeni altul decât afaceristul
Gabriel Comănescu - n.r.) au continuat
seria protestelor. Joi dimineață,
aproximativ 30 de angajați ai GSP și-au
strigat nemulțumirile în fața sediului
companiei din Dana 34 a Portului
Constanța, spunând că sunt neplătiți de
mai bine de un an. „În decembrie ne-au zis
că nu ne mai cheamă la muncă pentru că
facem gălăgie, iar de data asta ne-au zis
că platforma Saturn a ajuns la Agigea
acum 4-5 zile și că urmează în curând să
intre într-un contract și ne-au chemat la
muncă”, a spus unul dintre protestatarii de
joi dimineață. Amintim că mai mulți angajaţi
ai GSP au protestat și în 6 decembrie la
sediul GSP. Oamenii s-au plâns și atunci
nu și-au mai primit banii de un an și
jumătate. Informațiile au fost trimise atunci
pe e-mail-ul redacției ”Telegraf” de unul din
angajații GSP, care ne-a cerut ajutorul.
„Mulți reprezintă cazuri sociale grave.
Avem oameni bolnavi de cancer, care nu
au bani de tratament, pentru că nu și-au
mai primit salariile de peste un an și
jumătate“, a spus unul din cititorii Telegraf. 

Soarta șefei DNA, amânată de ministrul
Justiției! Care e jocul lui Toader?

Totată suflarea din România aștepta cu
nerăbdare ca ministrul Justiției, Tudorel Toader
să facă marele anunț în ceea ce o privește pe

șefa DNA, Laura Codruța Kovesi, după izbucnirea
scandalului din jurul Direcției. Numai că, în locul unui
verdict foarte clar, Toader a declarat...NIMIC. Ministrul
Justiţiei, Tudorel Toader, și-a început discursul prin a
prezenta ceea ce a făcut el în Japonia. Apoi a trecut și la
subiectul așteptat de toatră lumea. Toader a afirmat, joi, că
va prezenta în camerele reunite ale Parlamentului raportul
privind activitatea DNA, DIICOT şi a Ministerului Public,
urmând ca săptămâna următoare, joi, să prezinte public
concluziile privind activitatea DNA. „La solicitarea doamnei
prim ministru (Viorica Dăncilă), am revenit în ţară, date
fiind dezbaterile din spaţiul public, referitoare la
funcţionarea sistemului judiciar. Înainte de a accepta
funcţia de ministru al Justiţiei, am discutat cu liderii coaliţiei
de guvernare şi am primit asigurări de neimplicare a
factorului politic, ceea ce s-a respectat, se respectă şi în
prezent. Am avut o întâlnire cu doamna prim ministru,
solicitându-mi să comunic public raportul. Raportul privind
activitatea desfăşurată la nivelul Ministerului Public,
DIICOT, DNA. Prezentarea respectivului raport constituie o
obligaţie a ministrului Justiţiei. Săptămâna următoare, în
cursul zilei de joi, voi face o informare de presă în care voi

prezenta conţinutul şi concluziile raportului cu referire la
activitatea DNA“, a spus ministrul. 

În aceste condiții, de ce s-a grăbit ministrul
Justiției să se întoarcă mai devreme în țară din Japonia, ca
să anunțe...NIMIC DESPRE SITUAȚIA DIN DNA?

DE LA CE S-AU INFLAMAT LUCRURILE?

Scandalul de la DNA a pornit de la o înregistrare
difuzată de Antena 3 cu fostul deputat PSD Vlad Cosma, în
care acesta arăta că procurorii Mircea Negulescu şi Lucian
Onea au încercat să inventeze dosare în baza unor “probe
fabricate” unor oameni politici şi de afaceri, printre care şi
lui Sebastian Ghiţă. Totodată, fostul deputat a dezvăluit
cum procurorul DNA Ploieşti Lucian Onea i-ar fi cerut să
modifice anumite documente şi probe care ar fi fost folosite
ulterior în dosar. Mai mult, aceştia l-ar fi ameninţat pe Vlad
Cosma că îi vor aresta sora, deputatul Andreea Cosma. O
altă dezvăluire a venit de la procurorul Mihaiela Iorga.
Magistratul a declarat, duminică seară, că Laura Codruţa
Kovesi a chemat-o, la un moment dat, ca să o întrebe dacă
nu ar putea să “iasă” cu un dosar al unui fost ministru ce
urma să fie numit premier, pentru că acesta din urmă ar fi
numit-o pe Dana Gîrbovan ministru al Justiţiei, ceea ce ar
fi reprezentat un dezastru pentru DNA.

„Vrem acces la interferon pentru toți bolnavii
cu hepatita C!“

Pacienții îți cer dreptul la viață

Asociaţia Pacienţilor cu Afecţiuni
Hepatice din România (APAH-RO)
solicită Casei Naţionale de Asigurări
de Sănătate și Ministerului Sănătății
ca, în cadrul noului
contract cost-volum-
rezultat, să ia în
considerare accesul la
tratamentul fără interferon
pentru toți pacienții care
suferă de hepatita C,
indiferent de stadiul în care
se află. „Deși președintele
CNAS a declarat public că
au fost inițiate demersurile
pentru negocierile noului
contract cost-volum-
rezultat, până la acest
moment autoritățile nu au
informat în niciun fel
pacienții despre forma și
modul în care se va desfășura acest
nou contract. Atragem atenția cu
privire la riscul păstrării actualelor
prevederi, situație în care pacienții nu
au acces la toate terapiile inovatoare

din piață. Considerăm că această
problemă poate fi reglată prin
implementarea unui sistem în care să
existe mai mulți câștigători“, a declarat

președintele APAH-RO, Marinela
Debu.  

În același timp, o întârziere a
procedurilor privind implementarea
noului contract cost-volum-rezultat

este inevitabilă în acest moment ceea
ce va duce automat la întreruperea
tratamentului pentru pacienții cu
hepatita C. Reamintim faptul că în

luna septembrie a anului trecut a
existat în cadrul CNAS inițiativa de
modificare a reglementărilor privind
contractele cost-volum-rezultat
(Proiectul de Ordin al ministrului
sănătății și al președintelui Casei
Naţionale de Asigurări de Sănătate
pentru modificarea și completarea
Ordinului ministrului sănătății și al
președintelui Casei Naționale de
Asigurări de Sănătate nr 3/1/2015
privind modelul de contract,
metodologia de negociere, încheiere
și monitorizare a modului de
implementare și derulare a
contractelor de tip cost-volum/cost-
volum-rezultat). Au trecut aproape

cinci luni de la dezbaterea organizată
de către CNAS, iar rezultatele,
respectiv intențiile autorităților cu
privire la viitorul contract-cost-volum-
rezultat, nu sunt publice. 


